
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Pod Zámkem 300, 763 61 
 

Pohořelice 13. listopadu 2015 
 
Zápis z členské schůze konané dne 6.11.2015 
 
     V pátek dne 6.11.2015 se v hasičské zbrojnici konala listopadová členská schůze, které se 
zúčastnilo celkem 15 hasičů. Schůzi vedl starosta Milan Zelík. 
 

1. Svátky:  4.11. – Karla 

Narozeniny: 

 

2. Uskutečněné akce v říjnu 2015 

- 3.-4.10.2015 podzimní soustředění  

o vše OK, z pokladny se nic nedoplácelo 

o určitě se soustředění vyplatilo, jelikož o týden později měli žáci velký 

úspěch – blíže viz. zpráva na www stránkách 

 

- 10.10.2015 podzimní kolo hry Plamen – Racková – luxusní výsledky – mladší i 

starší žáci obhájili prvenství v obou disciplínách a tím si připravili opět výtečné 

startovní podmínky do jarního kola hry Plamen – blíže viz. zpráva na www 

stránkách 

o Jako odměnu necháme všem soutěžícím vyrobit medaile (19 ks) do 800,- 

Kč a dále plaketu na stěnu o velikosti cca. formátu A4, na které budou 

zaznamenány úspěchy z letošního i loňského roku, včetně jmen 

soutěžících, do částky 1.500,- Kč – hlasováno – všichni pro 

o Vše bychom jim předali na výroční schůzi 12.12.2015 

o Tomáš Zelík pozjišťuje ceny různých aktivit, které by byly dalším dárkem již pro 

všechny mladé hasiče – probereme na další schůzi 

 

- 17.10.2015 ukončená sezóny na Komárově 

o vše OK – blíže na www stránkách 

o akorát bylo připraveno až moc jídla, příště to musíme trošku omezit 

o pokud budeme akci příští rok opakovat, bude to u nás – snad již budou 

schopné podmínky na hřišti – nyní nemá význam řešit 

o z pokladny jsme vyčerpali nakonec částku 4.000,- Kč, oproti schváleným 5 

tisícům, do pokladny doloženo Protokolem o výdeji peněz 

 

- 24.10.2015 sběr železa + brigáda 

o velmi hojná účast – i s mladými hasiči nás bylo 22 lidí, jídlo paráda 

o výsledek sběru: 5,22 tuny, bohužel za kg dali velmi málo – pouhou 1,40 Kč 

o fakturu vystaví a do Metalu odešle Milan Zelík 

o další akce: oprava střechy, převoz stánku ze zahrady, přemístění a 

přeskládání dřevníku, započala oprava koňky – blíže viz. zápis na www 

stránkách 

 

- 31.10.2015 brigáda na hřišti 

o Budova na hřišti se začala likvidovat, pálení latí a dřeva ze střechy bylo 

oficiálně nahlášeno, černý kouř trošku dráždil občany, ale byl problém 



v tom, že to nikdo nechtěl přijmou – bylo toho moc, lepenku jsme 

odtrhávali co to šlo 

o Nová budova by měla stát do léta, tzn., že sportovní den a případná 

ukončená sezóny by neměly být v ohrožení - snad 

o za sbor tam byl Lubomír Hanáček a Milan Zelík – dobré gesto soudržnosti 

o umístění nářaďovny prý nebude problém, až to bude aktuální, tak to 

vyřešíme 

 

- 5.11.2015 Okrsková valná hromada – od 18:00 hodin 

o Za náš sbor: Zdena Lidincová, Hanáček Lubomír a Vrzala Dušan 

o Probírala se přeregistrace sboru a pojištění od společnosti Slavia – toto 

uzavírat nebudeme na doporučení ústředních orgánů SH ČMS  

 

 

3. Pokladna + výdaje z obecního rozpočtu + elektroměr 

- Stav elektroměru: 1.82: 1447 + 1.83: 756  

(doplnění za říjen 1155+608, září 1066+555, srpen 942+489) 

 

- Ze strany pokladní doloženy zůstatky v pokladně i na účtu – blíže v úplném výpisu 

zápisu v tištěné podobě 

- Zůstatek na účtu – nyní nemáme výpisy k dispozici, jsou doručovány k Vítu 

Blahovi, toho času v nemocnici 

- Výdaje od té doby: teplákové soupravy pro ženy 7.990,- Kč, uniforma paní 

Lidincová 4.901,- Kč (odsouhlaseno již dávno, teprve až nyní si ji zakoupilo ve 

Výzbrojně), ukončená sezóny 4.000,- Kč, ostatní 4.007,- Kč 

 

- Vít Blaha telefonicky připomínal, abychom nezapomněli rozšířit přístup 

k bankovnímu účtu více lidem 

o Toto si vezme na starosti Milan Zelík 

o Již dříve byly na běžné členské schůzi navrhovány jako osoby 

s dispozičním právem k účtu: Vit Blaha, Milan Zelík, Jana Forbelská, 

Beáta Sukupová, včetně přístupu k internetovému bankovnictví. Dále 

řešena korespondenční adresa – ta bude na pokladní sboru Beátu 

Sukupovou a stanovisko, že preferujeme elektronickou formu komunikace 

na sborový email sdhpohorelice@seznam.cz  

o Výbor sboru vydá usnesení, které bude podkladem pro změny u 

bankovního ústavu – má na starosti Milan Zelík 

- Zůstatek na obci  

o Jednoznačně musíme dočerpat do konce roku 

o V dalším průběhu schůze byly navrhovány různé věci na nákup – viz. dále 

 

4. Plánované akce v listopadu 2015 a dále 

 

- 7.11.2015 Shromážděn představitelů sborů – Vizovice – za sbor jede Milan Zelík, 

společně s Daliborem Lidincem jako starostou Okrsku Napajedla, Vít Blaha 

nejede, bude stále v nemocnici, dále jedem Radek Zeman z Oldřichovic a Vít 

Horák z Komárova 

o Pohořelská smyčka bude nahlášena na 24.1.2016 

o Nahlášena bude také oprava historické techniky, což bude zároveň i 

podklad pro žádost o dotaci ze Zlínského kraje 

mailto:sdhpohorelice@seznam.cz


o Do hlášenky se mohou uvádět i další soutěže, které by mohly být alespoň 

nějak zadotovány, budeme tedy pořádat nějaké další soutěže? Např. na 

sportovním dnu, či nějakou noční soutěž? 

 Výsledek otevřené debaty – nyní neplánujeme uspořádání žádné 

soutěže, není jisté, v jakém stavu bude hřiště a zázemí v létě 2016. 

V rámci sportovního dne určitě nikoliv, nebudeme schopní pokrýt 

tolik činností najednou. 

 

- 7.11.2015 Zájezd do sklípku – Kostelec u Kyjova 

o 17:00 odjíždí autobus od hospody 

o Pokladní musí vzít s sebou 7.800,- Kč (5.000,- autobus, 2.800,- degustace), 

jako dotace ze sborové pokladny (mezi účastníky zájezdu bylo rozpočítáno 

jen občerstvení a harmonikář) 

 

- 14.11.2015 žádost Milana Zelíka – uskladnění a naporcování masa z ovcí do 

dalšího dne, Robo Čambora dotaz na bečku.  

o Bude možné uskladnit a naporcovat maso v garáži ve zbrojnici, Milan 

Zelík odpovídá za pořádek a úklid do neděle 15.11.2015. Co se týká 

soukromých zabíjaček, tak již asi před dvěma lety jsme se na schůzi 

usnesli, že zabíjačky a s tím spojené posezení ve zbrojnici budeme 

schvalovat pouze složkám obce, nikoliv soukromým osobám, což platí i 

nadále 

  

- 4.12.2015 členská schůze 

o Musí proběhnout, do konce roku musíme projednat ještě několik věcí 

týkajících se hlavně financí 

  

- 12.12.2015 výroční členská schůze 

o Proběhlo rozdání prvních pozvánek, další budou v průběhu následujícího 

týdne rozneseny i ostatním členům, kteří na schůzi nebyli – má na starosti 

Milan Zelík 

o Kvůli malým dětem bude schůze začínat již v 17:00 hodin – případné 

souběhy s výročními schůzemi dalších sborů budou prodiskutovány a 

doladěny na Shromáždění představitelů sborů zítra 

o Příprava bude probíhat v pátek 11.12. od 19:00 hodin – sraz u zbrojnice 

o Na jídlo budou kuřecí řízky s bramborovou kaší, polité máslem, 30 porcí 

pro mladé hasiče, 35 porcí pro dospělé hasiče, 12 porcí pro hosty, 

dohromady tedy zaokrouhleně 80 porcí 

o Jídlo domluví ve školní jídelně Jana Forbelská 

o Nákup doplňkových věcí má na starosti Milan Zelík 

o Hosté: starosta obce, sportovci, myslivci, český červený kříž, pan Mikeš, 

pan Krejčí (modeláři), pan Kadlec, pan Pecha, pan Fuglík, Radek Omelka, 

Jaroslav Němeček ml., Kristýna Polová 

 

- 16.1.2016 zabíjačka  

o Jak to vypadá s prasátkem? 

 Pavel Šeďa – prase je zamluveno 

o Další zabíjačky: sportovci 23.1.2016, myslivci 30.1.2016 

- Připomenutí dalších termínu: 24.1.2016 uzlovací soutěž, 30.1.2016 karneval, 

20.2.2016 ples, 20.8.206 sportovní den 



 

5. Technika a vybavení 

 

- Žádost o dotace na nové vozidlo byla odeslána v prvním týdnu října 2015, nyní 

můžeme jen čekat, jak to dopadne 

o Milan Zelík na Zlínském kraji ověří, zda tam byla žádost opravdu poštou 

doručena a zda jsou splněny všechny formální náležitosti žádosti, aby se to 

případně stihlo doladit, žádosti se podávají do konce listopadu 2015 

o celková hodnota projektu 750.000,- Kč, spoluúčast obce 71% (532.500,- 

Kč), žádost o dotaci 217.500,- Kč (29%), žádost je přiložena k zápisu 

o již můžeme hledat nové vozidlo, Iveco, 9 míst, nejlépe 3litr, co nejdelší 

 

- přívěsný vozík 

o další návrh – necháme tento vozík, co máme, předělá se pouze oje 

o dnes byl vozík převezen do firmy Metal PS, včetně nového nářadí, které nám 

tam určitě pěkně uloží (savice B75, ruční nářadí, přejezdové můstky, žebříky) 

 

- Budíky k PPS 12 – Miroslav Bičan – nestíhá, necháme to na zimu, případně se 

máme dohodnout s Alešem Maňáskem  

 

- Již nám dorazily žebříky s trhacím hákem – budou umístěny zboku na vozíku, 

cena 13.600,- Kč, hrazeno z rozpočtu z obce 

 

- Již nám dorazilo nové pracovní nářadí do vozíku – cena 2.300,- Kč + poštovné, 

hrazeno z rozpočtu obce 

 

- Již máme k dispozici nanoimpregnaci – celkem 2 litry za 2.000,- Kč 

o Před použitím bude nutné oděvy nejdříve vyprat a vysušit, BEZ AVIVÁŽE 

o Je nějaký dobrovolník?  (postupně, např. maximálně dva obleky najednou) 

 Dobrovolníkem je Petra Vendolská 

 

- Dostaneme opět pytel sorbentu. Již jej máme zřejmě dostatek – má o něj někdo 

zájem? 

o Bude předán Miroslavu Vrzalovi, nikdo k tomuto nemá námitky 

 

- Páčidlo a vrtáky – již bylo objednáno 

 

- Diskuze – viz. nabídky: 

o Nabíječka 

 Řešena nejen nabíječka, ale zároveň i tzv. startovačka v jednom 

 Aleš Maňásek dodal nabídky tohoto zařízení zn. Güde, s možností 

startovat nejen 12 V, ale i 24 V baterie 

 Hlasováno – všichni pro – do částky 4.000,- Kč, dle přiložené 

nabídky 

 Bude placeno z obecního rozpočtu 

 

o Elektrocentrála 

 Diskuze, zda bude třeba, aby měla centrála zásuvku na 400 V 



 Rozhodnuto, že to nebude třeba, již je minimum nářadí na třífázové 

napájení, postačí se zásuvkami na 230 V, s co největším výkon, aby 

bylo možné připojit např. i spotřebiče typu varná konvice 

 Hlasováno – všichni pro – centrála kolem částky 4.700,- Kč + 

poštovné 

 Bude placeno z obecního rozpočtu 

o Svářečka 

 Nebude třeba, nekupujeme 

 

6. JSDHO 

- Školení u pana Měrky – výstup? 

o Na školení se projednávalo mimo jiné i téma motorových pil, které však 

prozatím nemáme – řešena otázka rizikovosti a odpovědnosti za škodu 

vzniklou při těchto pracech, prozatím jen zmínka, motorové pily nyní 

nakupovat ne chceme 

- Chystá se nějaké další školení? 

o Prozatím ne 

- Byla tam diskuze o nějakých svítilnách? 

o Ze strany SDH Oldřichovice byly doporučeny svítilny Led lencer 

o Milan Zelík do příští schůze přinese cenové nabídky těchto přilbových 

svítilen, včetně úchytů na přilbu 

- Zdravotní prohlídky – stále schází Tomáš Hanáček a Pavel Šeďa 

 

7. Zbrojnice a brigády 

- 24.10.2015 – již probráno v bodu uskutečněné akce 

- Dušan Vrzala – materiál na nový regál do garáže 

o Není k dispozici, dodávají stále jiný materiál, který není vhodný 

 

- Tomáš Zelík - Materiál na podkroví 

o Tomáš Zelík připraví cenovou nabídku na dočerpání rozpočtu z firmy 

Dektrade – bude se jednat o zakoupení izolační vaty a desek na podlahu 

o Dále připraví cenovou nabídku střešních oken a dalšího materiálu, který 

bude třeba pro vybudování podkroví 

o Budeme mít ale problém, kam to všechno uložíme – Milan Zelík bude 

volat Janu Pechovi, aby se pokusili najít nějaké místo alespoň u nich na 

firmě  

o Převoz by zajistil Miroslav Vrzala – na tomto by se již sami dohodli 

s Tomášek Zelíkem 

- Milan Zelík – poličky 

o Do společnosti Delika byl předán zbytek materiálu z kuchyňské linky na 

výrobu poliček, bude to trvat určitě několik týdnů, ale udělají nám to 

- Co je nutného dodělat ještě do zimy? 

o Pořezat smrkové dřevo – dobrovolník – Dušan Vrzala 

o Vyčistit septik – dobrovolník Milan Zelík 

 

- Napojení odpadu do kanalizace bude po dohodě s panem starostou provedeno až 

v rámci stavebních prací na hřišti  

 

8. Koňka 

- Čalouník se ještě neozval –  zatím ani není kam spěchat 



- V muzeu jsou vyrozuměni o rekonstrukci, předali nám kontakt na jednoho jejich 

kompetentního člena, který by nám mohl pomoci různé věci i sehnat nebo aspoň 

poradit – pan Aleš Skříček, tel. 731 613 889 

- Pavel Šeďa – proudnice od pana Urbana?  

o v době řešení této otázky nebyl Pavel Šeďa přítomen, Dušan Vrzala za ním 

dobrovolně zajde 

- Současný stav a plány, co se bude na ní dělat 

o nyní se hlavně brousí a čistí zanesené součástky 

- Na zimu bychom ji potřebovali někam uskladnit – opět by to bylo nejlepší mimo 

zbrojnici, nejlépe k Janu Pechovi, avšak s ohledem na to, že tam již chceme 

uskladnit materiál na podkroví, bude to asi složitější. Při nejhorším půjde do 

sklepa, kde je již poměrně příjemné klima.  

 

9. Činnost mládeže 

- 10.10.2015 – podzim hry Plamen – již rozebráno v uskutečněných akcích 

- Tunel na CTIF – Miroslav Vrzala a Lubomír Hanáček – řeší se 

 

- Dar z OSH Zlín 2 x 1.700,- Kč pro žáky 

o Na OSH objednán sportovní rozdělovač pro jednotlivce 60/100 m a 

doplacena také částka 2.500,- Kč – čekáme na dodání zboží 

o S pokladní to dořešíme podle toho, zda nám dodají fakturu za celý 

rozdělovač, či jiný doklad o poskytnutí daru 

 

- Jana Forbelská – hala Otrokovice na zimu pro žáky 

o Milan Zelík se spojí s Janem Pechou a dohodnou se, jakým způsobem a 

přes koho máme objednat termíny 

o Samozřejmě se nejedná o žádost na sponzorský příspěvek, jsme připraveni 

halu hradit sami 

- Dotace z Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy 

o Z ústředí SH ČMS i k nám doputovala informace, že sbory se 

zaregistrovanými alespoň 20 dětmi ke dni 31.12.2014 (je to správně – 

2014) mají možnost požádat o dotace na vybavení atd. atd., a to 

z programu, který nebyl v průběhu roku dočerpán 

o Na jedno dítě máme žádat 5 tisíc korun, k onomu datu jsme měli 

zaregistrovaných 31 mladých hasičů, tedy 155.000,- Kč 

o Na vyřízení žádosti byl poměrně krátký časový rámec, ale podařilo se nám 

sehnat všechny písemnosti, které bylo třeba, takže formální část jsme 

splnili, včetně včasného odeslání výhradně cestou České pošty do ústředí 

MŠMT do Prahy 

o O výsledku bychom se měli dovědět ještě do konce roku  

 

10. Sportovní družstva – ženy, muži 

- Teplákové soupravy žen byly již dodány k potisku – módní přehlídka bezpochyby 

proběhne na výroční schůzi 

- Domeček na nářadí  

o Prozatím domeček neřešíme, nyní je aktivit stále hodně 

o přemýšlejte nad návrhy, jak by mohl ve finále vypadat 

 

- Dar od OSH Uherské Hradiště 800,- Kč 



o Byla objednána sada silikonového těsnění – cena 956,- Kč, oněch 156,- Kč 

doplácí sbor 

o Milan Zelík dohodne s Gábinou Hyblerovou, aby tam dodala fakturu 

 

- Nová stříkačka – nějaké nabídky?  

o Milan Zelík předložil nabídky z portálu www.požáry.cz, 

 První stříkačka vyloženě PPS 12 za částku 39.000,- Kč a byli by ji 

dokonce schopni převézt z Čech až na Moravu, jelikož mají 

v listopadu cestou do sklípku 

 Druhá stříkačka je nabízena zřejmě nějakým překupníkem ze 

Slovenska (dává tam více podobných inzerátu častěji) za částku 

25.000,- Kč, není tam však uveden typ stříkačky, ani popsán její 

stav 

 Nám by samozřejmě vyhovovala PPS 15 pro další sportovní úpravy 

 Milan Zelík bude emailem kontaktovat prodávajícího stříkačku za 

25.000,- Kč, zda se náhodou nejedná o PPS 15 – pokud ano, tak 

s ním domluví prohlídku, u které by byl někdo odborný pro 

rozhodnutí, zda ji bereme či nikoliv (Tomáš Hanáček anebo 

Miroslav Vrzala ml.) a pokud bude splňovat naše technické 

podmínky, tak ji ihned zakoupíme – hlasováno – všichni pro 

(samozřejmě, pokud se bude jednat o PPS 12, tak se nic nekupuje) 

 

11. Diskuze: 

- Dárek pro Víťu – prozatím nic není, počkáme 

- Plaketa pro Metal PS / Honzu Pechu jako poděkování 

o Bude mít na starosti Jana Forbelská 

o Hlasováno – všichni pro výrobu takovéto plakety – částka prozatím 

neřešena 

- Chladící zařízení – návrhy – ponecháno na později 

- Doplnění uniforem 

o Zdena Lidincová – komplet nová uniforma 

o Jana Forbelská – výložky - vyzvedne si na OSH 

o Božena Vrzalová – spona – je objednána 

o Milan Zelík – košile – je objednána 

o NEMAJÍ: Adéla Sukupová – sako, Petra Vendolská – sukně 

 

- Jana Forbelská – návrh na výrobu společných sborových triček, které by nás 

reprezentovaly na všelijakých akcích jako celek (nejedná se o trička k zásahových 

oblekům, či náhrada nebo alternativa sportovních dresů) 

o Pro všechny by to vyšlo na 15.000,- Kč 

o Dle návrhu velmi pěkná trička, ženský a pánský střih zvlášť 

o Trička by stále patřila sboru, ale každý jeho uživatel a zároveň i uschovatel 

a pečovatel o něj, by při jeho převzetí přispěl na jeho výrobu jednorázovou 

částkou 100,- Kč – hlasováno – všichni pro 

 

 

Milan Zelík 

          starosta sboru 

http://www.požáry.cz/

